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Protokół Nr VI/19 

z VI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 29 marca 2019 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

O godzinie 14:00 otworzył VI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy VIII kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506) dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Oznajmił, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Pan Przewodniczący poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z treścią informacji. 

Następnie powitał radnych i gości. Oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Radny nieobecny: Adam Tadych. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Przewodniczący Rady 

Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza 

Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor 

Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, Dyrektor Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, p.o. Dyrektora 

Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Paweł Berndt, Radca Prawny Katarzyna 



 2 

Paczyńska, Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Marcin Dębicki, sołtysi, mieszkańcy 

oraz przedstawiciele mediów lokalnych.     

 

Zaproszenie na sesję, listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią 

załączniki nr 1-4 do protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że porządek obrad został doręczony radnym. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos 

w tym temacie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak  

W imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zaproponował wykreślenie  

z porządku obrad punktu czternastego dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Witrogoszcz.  

Powiedział, że komisja analizując projekt uchwały uznała, że wskazane byłoby „poddanie jej 

konsultacji społecznej”. Oznajmił: „To jest projekt, który obejmuje obszar, na którym są 

przeznaczenia wielokierunkowe. W związku z tym, że ta sytuacja jest ważna dla istniejącego 

sąsiedztwa komisja proponuje odłożyć rozpatrzenie tego projektu do czasu wyjaśnienia (...) 

istotnych uwarunkowań i okoliczności”. 

Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował, że Komisja Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego proponuje również wprowadzenie do porządku obrad punktu 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pilskiemu na eksploatację stałego łącza transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji 

Pojazdów i Kierowców CEPIK. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił uwagę na to, że w ostatnim okresie czasu na sesji brakuje gości z Urzędu 

Marszałkowskiego lub ze Starostwa.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że goście ze Starostwa są zapraszani. Oznajmił, że Pan Przewodniczący 

Kazimierz Wasiak dotrze na sesję w późniejszym czasie. Dodał: „A za Pana Starostę nie 

odpowiadam”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał: „A z Urzędu Marszałkowskiego ?” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Nie. To ustalamy z Panem Burmistrzem. Jeśli będzie taka potrzeba, uznamy, że 

mamy kogoś zaprosić, to zaprosimy”. 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad punktu 

czternastego dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Witrogoszcz dla działki nr 128/1 oraz części działki nr 117/4. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę porządku 

obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na eksploatację 

stałego łącza transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji Pojazdów i Kierowców 

CEPIK - punkt czternasty. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw" nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

zmianę porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie zatwierdzenie porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami.      
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zatwierdziła porządek 

obrad wraz z wprowadzonymi zmianami: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji kalendarza imprez kulturalnych i sportowych za 2018 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu Poprawy Bezpieczeństwa „Bezpieczna Gmina 

Łobżenica” za 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Rataje dla działki nr 1145/1.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Trzeboń dla działki nr 37/13.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Ferdynandowo dla działki nr 162/4.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na 

eksploatację stałego łącza transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji 

Pojazdów i Kierowców CEPIK.   

15. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Luchowo dla działki nr 363.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2019-2034.  
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2019 

rok.  

19. Interpelacje, zapytania radnych. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni mogli zapoznać się z protokołem z ostatniej sesji w Biurze Rady 

Miejskiej lub w systemie eSesja. Postawił wniosek o przyjęcie protokołu z V sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy w dniu 28 lutego 2019 r., bez odczytania. 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z V sesji w dniu 28 lutego 2019 r., bez odczytania. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy drogą elektroniczną. 

Udzielił głosu Panu Burmistrzowi w celu uzupełnienia sprawozdania.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że materiał, który otrzymali radni, obejmuje okres od 20 lutego do 19 marca. 

Powiedział, że w dniu dzisiejszym miało miejsce otwarcie ofert na przebudowę drogi gminnej 

w miejscowości Kościerzyn Mały. Poinformował, że „chodzi o drogę w gruncie, to nie jest 

sprawa asfaltu jeszcze”. W budżecie Gminy na to zadanie zabezpieczono kwotę 1 mln  

440 tys. zł. Wpłynęło pięć ofert.  

Pan Burmistrz stwierdził, że prawdopodobnie przetarg zostanie rozstrzygnięty. Oznajmił, że 

najtańszą ofertę złożyła firma Kawiko Władysław Szyling z Więcborka 1 146 837 zł. 

Najdroższa oferta wynosiła 3 mln 144 tys zł. Kontynuował: „Jeżeli oczywiście wszystkie 

sprawy związane z warunkami przetargu, czyli wszystkie dokumenty, to wszystko 
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sprawdzimy, będzie w komplecie, to mamy wykonawcę na odcinek jednego kilometra, z tym, 

że może być tzw. również zamówienie uzupełniające, już z wolnej ręki w negocjacjach, czyli 

pięćset metrów dodatkowo. Czyli jest szansa na to, że półtora kilometra w gruncie, już drogę 

przygotowaną pod asfalt”. Dodał: „Asfalt. Tutaj czynimy starania, żeby wystąpić do 

programu rządowego przebudowy dróg samorządowych”. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że w dniu wczorajszym nastąpiło otwarcie ofert na 

zadanie pn. „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej wzdłuż rzeki Łobżonka - etap IV”. 

Oznajmił, że Gmina otrzymała na realizację tego zadania dofinansowanie w wysokości  

500 000. zł. Drugie tyle pochodzi ze środków własnych Gminy. 

Powiedział, że złożono trzy oferty - najtańszą firma Feed-Teel z Wyrzyska na kwotę  

971 700 zł. Dodał, że jeżeli wszystkie dokumenty będą zgodne ze specyfikacją to powinno 

nastąpić podpisanie umowy. 

Pan Burmistrz poinformował o otrzymaniu dofinansowania z Funduszu Ochrony Gruntów 

Rolnych w wysokości 104 850 zł na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej 

gruntowej w miejscowości Trzeboń”. Ponadto Gmina otrzymała 20 000 zł na nasadzenia 

roślin miododajnych na nabrzeżu rzeki Łobżonki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Nawiązał do tematu przebudowy drogi gruntowej w Trzeboniu. Powiedział: „Mam nadzieję, 

że będzie to w granicach tej działki drogowej”. Dodał, że ważną kwestią są przepusty. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Na to mamy gotową dokumentację i to będzie zrobione zgodnie z dokumentacją,  

a jeżeli coś będzie wymagało weryfikacji no to oczywiście będziemy w kontakcie i na 

bieżąco. Będzie to w tym samym (...) stylu jak pierwszy odcinek”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Stwierdził: „Ale tam zostały zawalone stare rowy”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że wie o tym. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy bruk „robiony” koło Pana …         …            oraz przed Biedronką został ujęty  

w budżecie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że jest to w ramach środków, jakie Referat Gospodarki Przestrzennej ma na 

zadania drogowe, „w ramach tych środków do dyspozycji”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję dotyczącą sprawozdania Burmistrza Łobżenicy 

z działalności w okresie międzysesyjnym (załącznik nr 5 do protokołu).  

  

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag zamknął dyskusję. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej zajęła się sprawozdaniem  

i wypracowała trzy wnioski: 
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1. Komisja dostrzegła potrzebę, aby Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Łobżenicy zintensyfikowała działania mające na celu uświadamianie 

osób dorosłych jak ich styl życia wypływa na dzieci i młodzież.  

2. Komisja zasugerowała, aby poszukać nowych sposobów działania we współpracy ze 

szkołami, służbami bezpieczeństwa, terapeutami oraz osobami, które miały kontakt    

z  narkotykami, tak aby wyeliminować dopalacze, narkotyki z terenu gminy.  

3. Komisja wnioskowała o zwiększenie kontroli w sklepach, w których sprzedawane są 

napoje alkoholowe. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Przypomniał, że Gmina ma obowiązek przeznaczania środków z koncesji na sprzedaż 

napojów alkoholowych na działania profilaktyczne. Poinformował, że funkcjonują świetlice 

socjoterapeutyczne, ośrodek wsparcia, działają grupy anonimów alkoholików. Prowadzone są 

pogadanki, dyskusje, realizowane programy profilaktyczne.  

Pan Burmistrz stwierdził, że nie ma osiemnastki bez napojów alkoholowych. Powiedział, że 

należy dokonać diagnozy, „na co my możemy wpłynąć poprzez działania profilaktyczne”. 

Kontynuował: „Mamy określoną również grupę mieszkańców, tych chodzących ciągle z tymi 

bombkami po parkach. To są ciągle te same osoby. Co zrobić, żeby im pomóc ? Bo są też 

tacy, którzy oczekują pomocy i oni to mówią. Wytrzyma trzy miesiące, potem i tak pada  

i zaczyna na nowo pić. Po co to mówię. Mówię po to, żebyśmy sprofesjonalizowali (...) 

działania w tym zakresie”.  

Burmistrz Łobżenicy dostrzegł potrzebę stworzenia indywidualnego programu 

profilaktycznego „dla naszego środowiska, dla Łobżenicy i dla naszych sołectw”. Stwierdził: 

„Oczywiście program jest realizowany. Dużo się dzieje w tym temacie. Natomiast ciągle nie 

mam takiego wrażenia, że coś do końca rozwiązujemy”. 

Oświadczył, że ważną kwestią są kontrole w sklepach. Powiedział, że prawdopodobnie 

najlepszy terapeuta to były alkoholik. Dodał: „Bardzo mi zależy, żebyśmy stworzyli grupę 

ludzi, oprócz komisji, która jest, żeby mieć świadomość, że uderzamy w konkretny punkt  

i rozwiązujemy i każde życie uratowane czy problem rozwiązany uważam, że byłby czymś 

wielkim”. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Gmina przeznacza na realizację programu przeciwdziałania alkoholizmowi 

nie tylko środki z tytułu wydanych koncesji, ale również środki własne. Zwrócił uwagę na to, 

że środki z wpływów ze sprzedaży alkoholu wzrosły dla Gminy o 15%. Powiedział: 

„Wnioski, które przedstawił Pan Przewodniczący Komisji, one są tak uogólnione, ale myśmy 

przeprowadzili pogłębioną dyskusję, która właśnie wskazała na te problemy. Na problemy 

odpowiedniego stylu życia, na pewną tradycję, na zachowania ludzi dorosłych”.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oznajmił, że systematycznie 

prowadzone są szkolenia dla przedsiębiorców, podczas których są oni uświadamiani  

w zakresie praw i obowiązków związanych ze sprzedażą napojów alkoholowych. Powiedział, 

że alkohol nie musi być obecny przy każdej okazji. Stwierdził, że osoby dorosłe swoim 

zachowaniem dają zły przykład młodemu pokoleniu. Dodał: „Rzeczywiście to co Burmistrz 

mówi tutaj o tym, żeby spróbować zindywidualizować tą pracę w oparciu o przeprowadzenie 

pogłębionej diagnozy”, jest jak najbardziej wskazane. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że cały czas skupiamy się nad kwestią alkoholizmu. Stwierdził, że należy zwrócić 

większą uwagę na problem narkomanii. Mieszkańcy powinni wiedzieć, że „ten dopalacz to 

wygląda tak”.  

Kontynuował, że miejsca, w których gromadzi się młodzież, powinny zostać 

„zmonitorowane, powinny zostać przez nas rozpoznane, żebyśmy wiedzieli tam jest i tam 

kierowali służby mundurowe czy po cywilnemu, żeby te miejsca zagrożenia likwidować”. 

Radny Ryszard Biniak powiedział, że nie należy pobłażać nawet pojedynczym przypadkom 

zażywania narkotyków. Dodał, że należy zwrócić szczególną uwagę na osoby handlujące 

środkami psychoaktywnymi. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Dzieje się bardzo dużo w sensie pozytywnym jeżeli chodzi o narkotyki. Myślę, że 

najwięcej pan kierownik tutaj na ten temat wie. Ja też trochę. Powiem tak, że policja bardzo 

pracuje nad tym tematem. Oczywiście nie jest to nagłaśniane, bo nie ma takiego powodu. 

Natomiast wszyscy sobie tu zdajemy sprawę z zagrożenia. (...) Znamy problem i on 

absolutnie równolegle jest rozwiązywany i tutaj policja ma na tym polu bardzo duże 

sukcesy”. Pan Burmistrz powiedział: „Żebyście dzisiaj Państwo nie odnosili wrażenia, że 
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temat jest zamiatany pod dywan”. Dodał, że profilaktyka polega na zapobieganiu, a nie na 

wyeliminowaniu czegoś.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił: „Narkomania jest na pewno. (...) Nawet na komisji ostatnio też mówiliśmy, że są te 

zloty tak zwane”. Dodał: „Te informacje podejrzewam, że policja ma i powinna w tym 

kierunku działać”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że ważną kwestią jest uświadamianie mieszkańcom zagrożeń związanych  

z alkoholem i narkotykami oraz postawa obywatelska. Wobec braku innych zamknął dyskusję 

i przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Sprawozdanie z realizacji kalendarza imprez kulturalnych i sportowych za 2018 

rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą sprawozdania z realizacji kalendarza imprez kulturalnych  

i sportowych za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty zajęła się tym obszernym dokumentem. Oznajmił, że 

komisja zawnioskowała o uzupełnienie kolejnych sprawozdań o wnioski i rekomendacje na 

przyszłość. Komisja dostrzegła również potrzebę podziału sprawozdania na dwa odrębne 

dokumenty dotyczące sportu i kultury. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Oczywiście to rozdzielenie sportu od kultury to jest rzecz pierwsza. A druga, żeby 

to było sprawozdanie z realizacji zadań” w dziedzinie kultury i sportu. Opowiedział się za 



 11 

tworzeniem bardzo syntetycznych dokumentów, które będą tak opracowane, że „na podstawie 

tych dokumentów będziemy mogli ocenić, będziemy mogli wyciągnąć wnioski i postawić 

sobie zadania na przyszłość”. 

Pan Burmistrz oświadczył, że bardzo zależy mu na profesjonalizowaniu pracy  

w poszczególnych obszarach funkcjonowania Gminy. Dodał: „To zrobimy, jak będziemy 

mieli dobre dokumenty do dyskusji. Tylko z takiej dyskusji będzie można wyciągać wnioski  

i stawiać sobie zadania”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. 

 

Sprawozdanie z realizacji kalendarza imprez kulturalnych i sportowych za 2018 rok stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie z realizacji Programu Poprawy Bezpieczeństwa „Bezpieczna 

Gmina Łobżenica” za 2018 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że Kierownik Posterunku przygotował sprawozdanie na temat działania 

policji. Przypomniał, że Rada Miejska uchwaliła program „Bezpieczna Gmina Łobżenica”,  

w którym zostały określone obszary działania, np. organizacyjny, informacyjny, 

komunikacyjny, reagowania kryzysowego. 

Pan Burmistrz podał przykłady działań w sferze komunikacyjnej: przejścia dla pieszych, 

obniżanie krawężników, wstawianie znaków, zmiana organizacji ruchu. Oznajmił, że na  

ul. Wyrzyskiej zostanie założona sygnalizacja świetlna.  

Stwierdził: „Masa jest tych różnych drobnych elementów, które w danych obszarach są 

realizowane. Jeżeli w każdym obszarze te rzeczy będą robione, będzie progres, to wtedy tak 

jak mówiłem o profilaktyce czy kulturze, wtedy jesteśmy w stanie to ocenić i wytyczać sobie 

kolejne zadania, czyli ciągle zwiększać poczucie bezpieczeństwa”.  
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że poprawa stanu infrastruktury i oświetlenia ulicznego zwiększa poziom 

bezpieczeństwa. Dostrzegł potrzebę znalezienia środków na radiowóz dla miejscowej policji. 

Oznajmił, że zgodnie ze sprawozdaniem z realizacji Programu Poprawy Bezpieczeństwa 

„Bezpieczna Gmina Łobżenica” w 2018 r. na pograniczu sołectw Dźwierszno Wielkie  

i Dźwierszno Małe wybudowane zostało 340 mb chodnika wiodącego na cmentarz parafialny. 

Dodał, że inwestycja ta została wykonana sześć, siedem lat temu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że sprawozdanie, które otrzymali radni, pokazuje „jakie mamy zasoby, jakie 

kierunki działania, jakie mamy postawione zadania, jaki jest harmonogram realizacji”. 

Oznajmił: „Mamy jeszcze tutaj do zrobienia, do poprawienia szereg istotnych działań”. 

Poinformował, że sprawozdanie zawiera rekomendacje co do dalszych kierunków działań.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził, że możemy pisać 

wspaniałe programy i stawiać sobie cele, ale „musimy być realistami, musimy patrzeć na to 

co jest ważne i jakie mamy możliwości finansowe, co możemy wesprzeć, na ile nas stać, żeby 

taki czy inny obszar własnymi działaniami finansowymi poprawić”.  

Dodał, że współpraca z policją w zakresie wsparcia rzeczowego może pomóc w osiągnięciu 

celów zakładanych w Programie Poprawy Bezpieczeństwa Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję dotyczącą sprawozdania  

z realizacji Programu Poprawy Bezpieczeństwa „Bezpieczna Gmina Łobżenica” za 2018 rok, 

które stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawce Pana Burmistrza do projektu ww. uchwały, zgodnie z którą 

najem dotyczyłby tylko jednego lokalu (w pierwszej wersji dwóch). 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/49/19 w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu - z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, dlaczego jedno z drzew ma otrzymać nazwę Jacek. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że jest to propozycja nadleśnictwa. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Zapytała, czy na terenie gaju przy Górce Klasztornej prowadzono pomiary drzew. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że jeżeli chodzi o Górkę Klasztorną „jest to zupełnie inny temat”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że inicjatywa ustanowienia pomników przyrody wyszła od nadleśnictwa. 

Poinformował, że drzewa-pomniki przyrody mają otrzymać następujące nazwy: Józef 

Reinholz, Andrzej Kamer, Ignacy Mościcki i Jacek. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że projekt uchwały został uzgodniony z Regionalnym Dyrektorem Ochrony 

Środowiska w Poznaniu. 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia 

pomników przyrody. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/50/19 w sprawie ustanowienia pomników przyrody, która stanowi załącznik nr 11 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił dziesięciominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powitał Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Kazimierza Wasiaka oraz dwie urbanistki: 

Panią Aldonę Cieśla oraz Panią Agatę Marciniak. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Rataje dla działki nr 1145/1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Rataje dla działki nr 1145/1. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy obszaru przy drodze wojewódzkiej nr 242  

i przewiduje możliwość zagospodarowania w kierunku mieszkaniowym i usługowym. 

Oznajmił, że na etapie wyłożenia nie wniesiono żadnych uwag. Dodał, że Komisja Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 3 do uchwały w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Rataje dla działki nr 1145/1. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 2 do uchwały w sprawie: miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Rataje dla działki nr 1145/1. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Rataje dla działki nr 1145/1. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/51/19 w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Rataje dla działki nr 1145/1, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Trzeboń dla działki nr 37/13 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego analizowała projekt uchwały 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Trzeboń dla działki nr 

37/13. Powiedział, że jest on zgodny z uchwałą o przystąpieniu do opracowania planu 
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miejscowego. Oznajmił, że „zmiany dotyczą istniejącego zagospodarowania”. Dodał, że 

opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 3 do uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Trzeboń dla działki nr 37/13. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 2 do uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Trzeboń dla działki nr 37/13. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Trzeboń dla działki nr 37/13. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/52/19 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Trzeboń dla działki nr 37/13, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Ferdynandowo dla działki nr 162/4 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu ww. uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu rozważyła projekt uchwały. Powiedział, że dotyczy on 

niewielkiego obszaru i przewiduje możliwość rozbudowy na działalność usługową. Oznajmił, 

że projekt planu miejscowego jest zgodny ze studium i nie wniesiono do niego uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 3 do uchwały w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Ferdynandowo dla działki nr 

162/4. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 2 do uchwały w sprawie: miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Ferdynandowo dla działki nr 162/4. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Ferdynandowo dla działki nr 162/4. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/53/19 w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Ferdynandowo dla działki nr 162/4, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu 

na eksploatację stałego łącza transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji 

Pojazdów i Kierowców CEPIK 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na eksploatację stałego łącza transmisji 

danych do Systemu Centralnej Ewidencji Pojazdów i Kierowców CEPIK. Dodał, że wielkość 

pomocy finansowej wyniesie 1 308,47 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie nad projektem ww. uchwały.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/54/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na 

eksploatację stałego łącza transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji 

Pojazdów i Kierowców CEPIK.  

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Luchowo dla działki nr 363 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił o informację o którą działkę chodzi. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że działka znajduje się przy skręcie na Berlinki. Jej powierzchnia to 0,7 ha. 

Poinformował, że działka częściowo ma charakter rolniczy. Jest również częściowo 

wykorzystywana na działalność usługową. Oznajmił: „Chodzi o to, żeby uporządkować ten 

teren”. Po zmianie działka będzie miała funkcję mieszkaniowo-usługową. Dodał, że opinia 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 3 do uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Luchowo dla działki nr 363. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 2 do uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Luchowo dla działki nr 363. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Luchowo dla działki nr 363. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/55/19 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Luchowo dla 

działki nr 363, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu ww. uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 17 do protokołu. Poinformował, że 

opinia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/56/19 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica, która stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2019-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2019-2034 (załącznik nr 19 do protokołu). Powiedział, że Komisja Budżetu 

i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie opiniuje zmiany w WPF.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie nad projektem ww. uchwały.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/57/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na 

lata 2019-2034, która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2019 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tej kwestii projektu uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy w związku z przetargiem na rozbudowę oczyszczalni ścieków była możliwość 

„aneksowania proporcji dofinansowania, żeby zwiększyć dofinansowanie do tej inwestycji”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła, że umowa zawarta z Urzędem Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego 

określiła górną kwotę dofinansowania na 4 mln 246 tys. zł. Poinformowała, że umowa 

dotyczy kosztów kwalifikowanych netto na poziomie 6 mln 900 tys. zł. Powiedziała:  

„W przypadku kiedy w wyniku rozstrzygnięć przetargowych kwota przewyższa zakładany 

poziom kosztów kwalifikowanych, poziom dofinansowania się nie zmienia i różnicę trzeba 

pokryć z własnych środków”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Stwierdził: „Rozumiem, że (...) byśmy musieli składać nowy wniosek. Wtedy można by tą 

pulę podnieść do góry dofinansowania”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że musiałby być nowy nabór. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2019 

rok (załącznik nr 21 do protokołu). Poinformował, że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego jest pozytywna.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Nawiązał do kwestii rozbudowy oczyszczalni ścieków. Oznajmił, że od momentu 

opracowania kosztorysu przedwykonawczego nastąpił wzrost cen. Zapytał, czy nie można 

było przed złożeniem wniosku o dofinansowanie dokonać przeszacowania tego kosztorysu, 

aby „można było tą wartość ewentualną grantu mieć wyższą”. 

Dociekał: „Czy teraz w tym kosztorysie, który został w przetargu, czy ten kompostownik jest 

również ujęty ?” 

Radny Ryszard Biniak powiedział: „Pamiętajmy o jednej rzeczy, że oczyszczalnia 

oczyszczalnią, ale mamy następne zadanie i to potężne zadanie, to jest zapewnienie masy dla 

tej oczyszczalni, a to się wiąże z potężnymi nakładami finansowymi. Czy nasz budżet to 

uciągnie ? No może być problem”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Myślę tak, że nie mamy sobie nic do zarzucenia jeżeli chodzi o wniosek, który 

składaliśmy. Wartość kosztorysowa była taka jaka była. Tym po prostu nawet nie wolno 

manipulować bym powiedział. Nastąpił pewien boom w określonym czasie jeżeli chodzi  

o ceny, (…) po prostu zupełnie nierealne, nieadekwatne”.  

Stwierdził: „Kiedy złożyliśmy wniosek no to wniosek był złożony i nie można (...) 

dopasowywać kosztorysów”.  

Następnie Pan Burmistrz powiedział, że w przypadku termomodernizacji gminy nie zmieniają 

kosztorysów, tylko wycofują się z inwestycji, ponieważ nie stać ich przy tych cenach na 

realizację. Kontynuował: „Takie zagrożenie było w przypadku również tutaj oczyszczalni 

ścieków. Gdybyśmy z przetargu nie wyłączyli gospodarki osadem to dopiero byśmy mieli 

problem dzisiaj”. Oznajmił, że cena zapewne oscylowałaby w granicach 15-16 mln zł. 

Stwierdził: „Właściwie nie pomyliliśmy się wiele jeżeli chodzi o ocenę sytuacji przetargowej, 

że to może tak wyglądać finansowo, że to taka wartość może być. To się w sumie dobrze 

skończyło, bo przetarg jest rozstrzygnięty i dążymy do tego, żeby jak najszybciej podpisać 

umowę”. 
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Burmistrz Łobżenicy dodał, że w przypadku unieważnienia przetargu na rozbudowę 

oczyszczalni ścieków stracilibyśmy dwa miesiące, bez żadnej pewności, że nowy przetarg 

zostanie rozstrzygnięty.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2019 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr VI/58/19 

w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2019 rok, która stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 19 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak  

Zapytał Pana Burmistrza, jak wygląda sprawa budowy chodnika przy drodze nr 242  

w Dźwiersznie Wielkim. 

Powiedział również, że otrzymuje pytania od mieszkańców Dźwierszna Wielkiego, „czy 

wiadomo coś o światłowodach” dla tej miejscowości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że interpelacje składane są na piśmie. Poinformował, że nie omawiamy ich 

ustnie. Dodał, że wrócimy do tematów poruszonych przez radnego Czesława Malaka. 
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Ad. 20 Wolne głosy i wnioski 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak  

Zwrócił uwagę na: 

- brak tablicy na przejściu dla pieszych w Liszkowie,  

- kruszenie się asfaltu na drodze w Liszkowie (od strony Łobżenicy). 

Poinformował, że powyższe kwestie były już wcześniej zgłaszane przedstawicielom Powiatu 

Pilskiego. 

Dostrzegł również potrzebę utworzenia dodatkowego przejścia dla pieszych przy Warsztacie 

Terapii Zajęciowej w Liszkowie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat projektu pn. „Spadochron sukcesu”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Poruszył kwestię diet dla sołtysów za okres od ukonstytuowania się Rady Miejskiej do 

wyboru nowych sołtysów i rad sołeckich. 

Poinformował, że sołtysi zostali zaproszeni na trzy sesje Rady Miejskiej, na których 

prowadzono listy obecności. Oznajmił, że odpowiadali również za mienie sołectwa. 

Powiedział, że „mienie to zostało przekazane zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza z dniem 16 

lutego 2019 r. protokolarnie, sporządzono (…) protokoły zdawczo-odbiorcze tego majątku”. 

Radny Ryszard Biniak poinformował, że sołtysi dokonywali zakupu materiałów na rzecz 

Gminy, na co są faktury. Stwierdził, że osoby, które nie mają władzy sołeckiej, nie mogą 

rozporządzać mieniem. Powiedział: „Tak się nie powinno postępować, że za pracę się im nie 

płaci”. Dodał: „Uważam w chwili obecnej. Te materiały, które są, są wystarczające, żeby 

poszczególni sołtysi poszli do sądu pracy, a to nam chyba jest niepotrzebne”.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy Pan Burmistrz posiada informacje na temat utworzenia parku krajobrazowego 

Łobzonki. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Wyraził zadowolenie z powodu wycięcia zakrzaczeń przy drodze powiatowej Topola-

Dźwierszno. Dodał, że ma nadzieję, iż zostaną również naprawione przepusty. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował o utworzeniu przejścia dla pieszych koło sklepu Biedronka w Łobżenicy. 

Poruszył kwestię chodnika w Dźwiersznie. Oznajmił, że jest gotowa dokumentacja. 

Powiedział, że Zarząd Dróg Wojewódzkich prowadzi inwestycje drogowe na dwadzieścia, 

trzydzieści, czterdzieści milionów złotych, „gdzie cena tych inwestycji idzie proporcjonalnie 

tak jak naszych i tam dorzucenie dwudziestu milionów to jest dopiero problem i właściwie 

wszystko się skupia na tych wielkich inwestycjach i nie wiem jak to będzie wyglądało”. 

Poinformował, że władzom Gminy bardzo zależy na chodniku w Dźwiersznie. Dodał, że 

temat ten jest poruszany przy kontaktach z władzami Województwa. 

Następnie Pan Burmistrz powiedział, że w 2020 r. zostanie zamontowana sygnalizacja 

świetlna na ul. Wyrzyskiej. 

W kwestii światłowodu w Dźwiersznie Wielkim Burmistrz Łobżenicy oznajmił: „Nie wiem, 

ale spróbuję się dowiedzieć i panu radnemu informację przekażę”.  

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Poinformowała, że projekt „Spadochron sukcesu” jest realizowany przez firmę Romaniszyn  

z Piły. Oznajmiła, że MGOPS pomógł w rekrutacji. Powiedziała, że na dzień dzisiejszy  

w projekcie bierze udział szesnaście osób bezrobotnych.  

Pani dyrektor poinformowała, że uczestnicy projektu zostaną skierowani na trzymiesięczne 

staże z wynagrodzeniem 1 000 zł, bez zobowiązania ze strony pracodawcy co do zatrudnienia. 

Oznajmiła, że staże prawdopodobnie ruszą w dniu 15 kwietnia 2019 r. Powiedziała, że nie 

ponosimy żadnych kosztów. Dodała, że warunkiem przystąpienia do projektu było 

korzystanie z pomocy żywnościowej z programu operacyjnego. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że jest propozycja utworzenia parku krajobrazowego. Miałby on objąć swoim 

zasięgiem następujące miejscowości z terenu Gminy Łobżenica: Dźwierszno, Piesno, 
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Wiktorowko. Zaproponował, aby zająć się tym tematem na najbliższym posiedzeniu Komisji 

Komunalnej.  

Następnie Burmistrz Łobżenicy nawiązał do kwestii wypłaty diet sołtysom. Powiedział: „Nikt 

z sołtysów nie zgłosił się do mnie, że oczekuje diety, chociaż myślę, że jestem ostatni, który 

by nie chciał, żeby sołtysi do końca, ostatniego swojego dnia, bo nie ulega żadnej 

wątpliwości, że pracowali i to takie enumeratywne wymienianie co robili nie ma większego 

znaczenia. Pracowali tak jak przez całe cztery lata. Nie ma żadnej możliwości prawnej, jest 

pani mecenas, żeby można było to zrobić. Jeżeli pan radny zna taką możliwość prawną to 

oczekuję podpowiedzi”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Dodał: „Postaram się”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Zapytała, jak wygląda temat wożenia gruzu na drogi gminne. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Przypomniał, że w wyniku przetargu i najniższej oferty dostawcą gruzu został Pan Roman 

Jopek. Oznajmił, że rozpoczęła się realizacja zamówienia. Poinformował o zakwestionowaniu 

jakości gruzu. Została wykonana ekspertyza i okazało się, że „gruz nie odpowiadał tym 

wymaganiom jakie chcieliśmy”. Pan Burmistrz powiedział: „Następnie było wiele naruszeń 

umowy związanych z terminem, brakiem transportu, różnymi tego typu sytuacjami. Poszło 

pismo, które było takim ostrzeżeniem, żeby nie naruszać warunków umowy. (...) Mamy 

problem, bo bylibyśmy już dawno, dawno po rozwiezieniu tego gruzu, wbudowaniu. Byłby 

temat zakończony, a tak stoimy przed tym, że musimy prawdopodobnie rozpisać nowy 

przetarg”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Zapytała: „Ale będzie przetarg ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Czekam teraz, ponieważ pismo do Pana Jopka zostało wysłane. Nie mamy 

odpowiedzi żadnej ani nie podjął jakiejś rozmowy”.  Dodał: „Wywiązujemy się z umowy no  
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i oczekujemy tego samego z drugiej strony i nie ma tutaj nic innego. Miałem pewne obawy  

i się potwierdziły”. 

 

Pani …         …                … 

Oznajmiła, że chciałaby porozmawiać o Centralnym Porcie Komunikacyjnym. 

Poinformowała, że w związku z budową lotniska w Warszawie postanowiono również 

wybudować tzw. dziesięć szprych komunikacyjnych, czyli dziesięć odcinków szybkiej kolei, 

250 km/h. Powiedziała: „Jedna z tych szprych będzie przebiegała od Nakła do Okonka, na 

moje gdzieś w okolicach Witrogoszczy-Kolonii. Czy coś o tym bliżej wiadomo ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Nie wiemy, ale jak będziemy wiedzieli damy informację pani redaktor”. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że Starosta Pilski zwrócił się do niego z propozycją 

organizacji dożynek powiatowych. Powiedział, że chciałby zasięgnąć opinii radnych na ten 

temat. Dodał, że jeżeli byłaby taka wola to należy ustalić, czy dożynki mają odbyć się  

w jednym z sołectw czy w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali drogą elektroniczną zasady prowadzenia polityki przestrzennej 

gminy (załącznik nr 24 do protokołu). Następnie otworzył dyskusję w tej kwestii. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że dożynki powiatowe to duża promocja oraz w pewnym zakresie docenienie 

charakteru naszej gminy. Powiedział: „Uważam, że jak najbardziej powinniśmy się tutaj w to 

włączyć”. Dodał, że dożynki powiatowe są dużym przedsięwzięciem i powinny odbyć się na 

stadionie w Łobżenicy.  

Następnie radny Edward Starszak poinformował, że Komisja Budżetu pracowała nad 

założeniami polityki zagospodarowania przestrzennego. Powiedział: „Z racji zakresu zadań 

komisji często wstępnie te wnioski trafiają o wyrażenie opinii przez komisję i spotykamy się  

z taką różnorodnością i z taką ilością problemów, które tam są poruszane, i z niemożnością ze 

względów organizacyjnych i ekonomicznych przeprowadzenia wszystkich tych wniosków  

w jednym czasie. Dlatego uznaliśmy za sensowne, żeby przedstawić pewne zasady 

prowadzenia polityki na najbliższe lata”.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oznajmił, że jedną z zasad jest 

rozpatrywanie wniosków w sprawie zmian w planie miejscowym dwa razy w roku.  

Powiedział, że w Polsce w polityce zagospodarowania przestrzennego brakuje podejścia 

skoncentrowanego, „że chcemy maksymalnie w oparciu o istniejące możliwości wykorzystać 

potencjał rozwojowy tego terenu, który jest tu w tym otoczeniu, a tworzymy gdzieś nowe 

jakieś przeznaczenia, które nie mają w zasadzie nic i trzeba wszystko od nowa zaczynać”, np. 

w kwestii dostępu do infrastruktury, komunikacji. 

W dalszej części wypowiedzi radny Edward Starszak stwierdził, że zasady przedstawione 

przez Burmistrza Łobżenicy oddają nasze intencje i zawierają pewne priorytety. Oznajmił, że 

radni mogą wypowiadać się w każdym etapie, oczywiście „w różnym układzie 

kompetencyjnym”. Najpierw podejmowana jest uchwała o przystąpieniu do zmiany planu 

miejscowego, a następnie uchwała zatwierdzająca plan. 

Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował, że część radnych 

uczestniczyła w debacie dotyczącej warunków lokalizacji, procedur, skutków w otoczeniu 

wywołanych przez wielkofermową produkcję zwierzęcą. Zwrócił uwagę na to, że służby nie 

mają między sobą kontaktu. Powiedział: „Na etapie projektowym trzeba złożyć papiery, te 

papiery muszą być zgodne”. Następnie jest etap inwestycyjny. Stwierdził: „Przy eksploatacji 

to już piekła nie ma i można wszystko, czyli nikt tego nie kontroluje”.  

Radny Edward Starszak kontynuował: „Ta debata też dowiodła, że ten sposób produkcji jest 

kierunkiem, który będzie się rozwijał i nie będzie (...) możliwych mechanizmów 

zablokowania”. Powiedział: „To jest dzisiaj tak, że pięciu składa wniosek, a tworzą jedno 

przedsięwzięcie, bo są wszyscy umówieni, że to jest jeden temat. (…) Jeden na dwa tysiące, 

drugi na dwa tysiące, trzeci na dwa tysiące i jest dziesięć tysięcy i wtedy już mamy formę 

przemysłową, która została pobudowana na zasadzie normalnej działki rolnej do dwóch 

tysięcy, zagrodowej czy produkcyjnej. (…) Każdy jest oddzielnym wnioskiem i każdy 

oddzielnie jest procedowany”. Na tym etapie Burmistrz może nałożyć pewne obowiązki. 

Ważną kwestią jest również udział społeczeństwa.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego dodał, że w zasadach 

prowadzenia polityki przestrzennej gminy mamy zachowaną ostrożność przy podejmowaniu 

decyzji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos w kwestii zasad prowadzenia 

polityki przestrzennej gminy. 
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Radni nie wnieśli dodatkowych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Rozumiem Panie Burmistrzu, że to co zostało wypracowane, jest akceptowane 

również przez Radę”. 

Nawiązał do tematu organizacji dożynek powiatowych. Oznajmił: „To co mówił Pan radny 

Starszak, bardzo też bym powiedział słusznie, omówił jeszcze bardziej szczegółowo, że 

należałoby się przychylić do tego, jeśli jest taka okazja i możliwość, to tylko może nam 

służyć”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że w budżecie Gminy są zabezpieczone środki na dożynki. Dodał, że 

„pieniądze, które były przeznaczone na dożynki z Powiatu, dojdą do nas”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos w kwestii organizacji dożynek 

powiatowych. 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący powiedział: „Panie Burmistrzu. Nie ma przeciwnych 

głosów. Można śmiało zgłaszać, że uczestniczymy w dożynkach powiatowo-gminnych”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał Pana Burmistrza, czy posiada informacje na temat inwestycji na drogach 

powiatowych.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że nie posiada informacji na temat nakładek asfaltowych i budowy chodników na 

drogach powiatowych. Powiedział, że są ustalone sprawy związane z bieżącym utrzymaniem. 

Poinformował, że chciałby, aby wszystkie drogi powiatowe wjazdowe do Łobżenicy miały 

„zrobioną segregację”. Segregacja powinna być również w Liszkowie, Dębnie i Dźwiersznie.  

Pan Burmistrz powiedział: „Rozmawiamy o chodnikach i rozmawiamy o nakładkach”. 

Poinformował, że w budżecie Gminy zabezpieczono 100 000 zł na dofinansowanie budowy 

chodników na drogach powiatowych. Gmina nie partycypuje w nakładkach asfaltowych. 

Oznajmił: „Czekamy na propozycję i wtedy dopiero do tego się ustosunkujemy. Chodniki to 
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pięćdziesiąt na pięćdziesiąt. (...) Rozmawiamy o ul. Raczkowskiego, rozmawiamy  

o Wiktorówku. To są te dwa wiodące. Powiat zna cały wykaz wszystkich naszych potrzeb”.  

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Poinformowała, że 15 osób bezrobotnych zostało skierowanych na okres sześciu miesięcy do 

wykonywania prac społecznie-użytecznych na terenie Gminy Łobżenica. Realizacja tego 

zadania rozpocznie się od 1 kwietnia. Oznajmiła, że jedna osoba trafi do MGOPS i będzie 

roznosiła korespondencję na terenie Łobżenicy, Rataj i Luchowa. Pozostałe osoby będą 

wykonywały prace porządkowe na terenie Gminy. Stwierdziła, że sprawdziła się forma 

organizacji pracy z zeszłego roku - praca zespołowa. 

Pani dyrektor Anna Gryniewicz powiedziała, że wpłynęły dwa wnioski z sołectw  

o indywidualnych pracowników. Zostały one pozytywnie rozpatrzone. Przypomniała, że 

prace społecznie użyteczne to 40 godzin w miesiącu. Dodała, że będziemy kontaktować się  

z sołtysami w kwestii terminu i zakresu prac wykonywanych na terenie danej miejscowości. 

Następnie Pani Anna Gryniewicz poinformowała, że MGOPS wspólnie z Pilskim Bankiem 

Żywności organizuje w dniach 5-6 kwietnia wielkanocną zbiórkę w żywności w sklepach 

Biedronka, Spar i Lewiatan w Łobżenicy oraz w markecie „U Małgorzaty” w Luchowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że w dniu 30 marca 2019 r. o godzinie 15:00 w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego przy ul. Sikorskiego odbędzie się ogólne zebranie mieszkańców Łobżenicy w celu 

przeprowadzenia wyborów uzupełniających członków Zarządu Samorządu Mieszkańców 

Miasta Łobżenicy. 

Poprosił również radnych o pobranie druków oświadczeń majątkowych. 

 

Ad. 21 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 16:19 zakończył obrady VI sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk       (-) Antoni Kapeja 


